

ОГЛАВЛЕНИЕ

<i>Мартинс-Фонте Ю.</i>	Философия Праксиса и теория истории Кайо Прадо. Оригинальный марксист и формирование современной латиноамериканской мысли.....	7
<i>Бодяшкин А.О.</i>	Враги левого движения глазами испанских коммунистов: медийный аспект.....	39
<i>Королева А.А..</i>	40 лет культурной политики Хунты Андалусии.....	59
<i>Гранцева Е.О.</i>	Закон о демократической памяти в Испании: попытка консолидации или новая фаза конфликта?.....	76
История маоизма в Латинской Америке		
<i>Уррего М.А.</i>	Периодизация истории маоизма в Латинской Америке.....	112
<i>Молано Камарго Ф.</i>	«Маоизм в глобальной истории: революционная практика за пределами экзотики».....	134
<i>Рупар Б.</i>	«Неорганизованное» влияние Китайской революции и маоизма в Аргентине (1960-1976).....	152
<i>Ортега Рейна Х., Йануэль Фуэнтес Р.</i>	«Да здравствует свободный Китай!»: мексиканская коммунистическая пресса и конструирование лидерства Мао (1924-1949)	182
<i>Дабат К., Кравейру Т.</i>	Новая бразильская революция: противостояние маоизма военной диктатуре в Бразилии 1960-1970-х	219

<i>Щелчков А.А.</i>	ГГ..... Маоизм в Чили в 60-е годы. Раскол в МКД и чилийские левые	255
---------------------	-------------------------------------------------------------------------------	-----

TABLE OF CONTENTS

<i>Martins-Fontes Yu.</i>	Philosophy of Praxis and Theory of History in Caio Prado. An original Marxist in the formation of contemporary Latin American thought	7
<i>Bodyashkin A.O.</i>	Enemies of the left movement in the perception of the Spanish communists: media aspect.....	39
<i>Koroleva A.A.</i>	Cultural policy of regional Government of Andalusia (Junta de Andalucía).....	59
<i>Grantseva E.O.</i>	The law of democratic memory in Spain: an attempt at consolidation or a new phase of conflict?.....	76
	History of Maoism in Latin America	
<i>Urrego M.Á.</i>	Stages in the History of Maoism in Latin America.....	112
<i>Molano Camargo F..</i>	Maoism in Global History: A Revolutionary Practice Beyond Exoticism.....	134
<i>Rupar B.</i>	The "unorganized" influence of the Chinese Revolution and Maoism in Argentina (1960-1976).....	152
<i>Ortega Reyna J.,</i>	"Long live a free China!": the	

<i>Yanuel R.</i>	<i>Fuentes</i> Mexican communist press and the construction of Mao's leadership (1924-1949).....	182
<i>Dabat Ch., Craveiro T.</i>	A new 'Brazilian Revolution': maoism to struggle against military dictatorship in Brazil (1960's-1970's).....	219
<i>Schelchkov A.</i>	Maoism in Chile in the 60s. Split in the MCD and the Chilean Left	255